
رویش ایمان در فتح الفتوح طوفان الاقصی
تحلیل آیت الله عباس کعبی)عضو محترم مجلس خبرگان( پیرامون عملیات طوفان الاقصی

 انقلاب اسلامی در یک نقطه عطف تاریخی دارای اقتدار منطقه ای و بین المللی قرار گرفته در سایه پیروزی های مقاومت؛
.برای توضیح این امر مقدمه ای عرض می کنم و سریع وارد بحث غزّه می شوم

مقدمه
 انقلاب ما یک انقلاب تمدنی است برای تحقق تمدن نوین اسلامی حداقل چند عنصر لازم است؛ عنصر اول: نظریه
 تمدنی، عنصر دوم: رهبر تمدنی، عنصر سوم: نخبگان تمدن ساز، عنصر چهارم: ملت آماده و دارای عقبه تمدنی، عنصر
 پنجم: تلاش و کوشش و حرکت به سمت پیشرفت و عدالت، عنصر ششم: حضور ملت در صحنه، عنصر هفتم: صبر و
 مقاومت، عنصر هشتم: تولید مداوم اقتدار )اقتدار دفاعی، امنیتی، نظامی و امثال اینها( چون اگر همه آن عناصر هفتگانه را
 داشته باشیم اما از لحاظ نظامی و قدرت بازدارندگی ضعیف باشیم قدرت های استکباری اجازه نمی دهند که یک تمدنی

 .شکل بگیرد
 از لحاظ نظامی ما قبل از انقلاب اقتداری نداشتیم ایران مستعمره و استبدادزده بود بعد از پیروزی انقلاب و هشت سال دفاع
 مقدس اقتدار دفاعی پیدا کردیم اقتدار دفاعی به این معنا که اگر دشمن هجوم کند، می توانیم از خودمان دفاع کنیم بعد از
 هشت سال دفاع مقدس این اقتدار دفاعی تبدیل شد به اقتدار بازدارنده، اقتدار بازدارنده یعنی دشمن نمی تواند هجوم و حمله
 نظامی به ما کند، ضمن اینکه زیاد عربده کشی کردند و می کنند اما نمی توانند هجوم کنند بعداً این قدرت بازدارندگی دفاعی
 تبدیل شد به موازنه قدرت، بحمدلل نظام مقدس جمهوری اسلامی یکی از قدرت های مطرح جهانی در عرصه بین الملل
 شده الان در این سال های اخیر ما به اقتدار »ضربه اول« رسیدیم یعنی می توانیم ضربه اول را بزنیم و دشمن نمی تواند
 غلطی بکند، نمونه اش بحث عین الاسد و این بحث مقاومت که یک مرز جدیدی برای انقلاب اسلامی تولید شده به
 نام مرز مقاومت اسلامی که خیلی حائز اهمیت است. در این چهل و چهار سال و اندی بحمدلل انقلاب اسلامی قوی تر
 شده و آمریکا و صهیونیسم بین الملل ضعیف تر شدند و همین جنگ غزّه نشان داد که قدرت اینها قدرت پوشالی و در هم
 ریخته است و خود این وضعیت غزّه که یک شکست کامل اطلاعاتی امنیتی دفاعی و نظامی برای رژیم صهیونیستی
 است و میزان پیشرفتی که این مقاومان غزّه داشتند، حجم جغرافیایی آن تا عمق چهل کیلومتری سرزمین اشغالی است
 هزار و دویست شهادت طلب که جلو رفتند تا شهید بشوند و برنگردند، با این وصف به اینها دستور داده شده که ظرف مثلًا
 آنقدر مدت که نمی خواهم بگویم با این تعداد افراد اگر عملیاتتان پیروزمندانه بود شما به فلان نقطه عملیاتی برگردید و
 بحمدلل اکثر عملیات کنندگان سالم برگشتند، با اسیران زیاد هم برگشتند و با جنازه های کشته شده و به درک واصل شده
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اشاره:
 پس از حرکت داعش برای ایجاد زمین 
آمریکا  توسط  اسلام  جهان  در  سوخته 
و غرب، در سه سال گذشته نیز شاهد 
سه جنگ آذربایجان با ارمنستان، روسیه 
رژیم  با  حماس  جنبش  و  اوکراین  با 
صهیونیستی بودیم که هر کدام از آنها 

تحولاتی را به دنبال داشته است.
اهمیت طوفان الاقصی در این است که 
جغرافیای  در  تغییری  نبرد  این  هرچند 
توجه  اما  نداشت  راهبردی  و  سیاسی 
دنیا را نسبت به دو مؤلفه معطوف کرد؛ 
مسیر  در  امید  و  ایمان  نمایی  قدرت 
سطح  در  اجتماعی  سیاسی  تحولات 
رژیم  قدرت نمایی  پایان  و  الملل  بین 
در  او  حامی  دولت های  و  صهیونیستی 

پیچ تاریخی.
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 هم برگشتند، اسیرها را به پایگاه عملیاتی خود برگرداندند به یک شکلی
 که دشمن مات و مبهوت ماند. از میان این 1200 نفر تعداد کمی شهید
 شدند که نمی خواهم باز تعدادشان را بگویم و دشمن در غافلگیری کامل
 شد و شکست تاریخی که من مقایسه اش می کنم با عملیات طریق القدس،
 می دانید در هشت سال دفاع مقدس ما سه عملیات مهم داشتیم که مسیر
 جنگ را متحول کرد: طریق القدس )فتح بستان(، فتح المبین )شوش( و
 بیت المقدس )فتح خرمشهر( در طریق القدس و فتح بستان و تپه های
 الل اکبر و این همه زمین. شهید صیاد شیرازی و آقای محسن رضایی به
 امام نامه نوشتند و این پیروزی بزرگ را تبریک گفتند امام فرمودند: بالاتر
 از پیروزی نظامی و فتح نظامی، فتح الفتوحی است که اتفاق افتاد و من
 این فتح الفتوح را به ملت ایران تبریک می گویم و فتح الفتوح وجود جوانان
 مؤمن انقلابی مجاهد فی سبیل الل عاشق شهادت است و واقعاً چنین
 اتفاقی الان در غزّه اتفاق افتاد. نسل سوم انتفاضه غزّه که نه انتفاضه اول
 را دیدند، نه انتفاضه دوم، مؤمن انقلابی پای کار عاشق مکتب اهل بیت
 شهادت طلب گوش به فرمان فرماندهی، فرماندهی که در نهایت خودشان
 می گویند »وحدت الساحات« به همراه آقا سیدحسن نصرالل و در نهایت
 فرماندهی کل ولی فقیه این هم شما حساب کنید. اینها پای کار هستند
 و عملیات دفاعیشان را تبدیل به هجومی کردند؛ عملیات انفعالی را تبدیل
 به ابتکاری کردند و در واقع ضربه خوردن را تبدیل کردند به ضربه زدن
 در عمق سرزمین های اشغالی. این نقطه عطفی است در هفتاد و پنج سال
 اشغال فلسطین که خود رژیم اشغالگر قدس و نتانیاهو و ماشین جنگی او
 می گویند تا حالا در این هفتاد و پنج سال چنین اتفاقی برای ما نیفتاده
 بود. اینها چگونه جبران بکنند راه حلی که رژیم صهیونیستی فرا رویش
 هست و شروع کرد به انجام دادن با توحش و سبعیت و قساوت و جنایت،
 بمباران های جنون آمیز و وحشی بر سر کودکان و زنان و بی گناهان، قطع
 آب و برق، محاصره کامل غزه، قتل عام برای به سطوح آوردن مقاومت و

.تهدید به حمله زمینی که البته تا حالا نتوانستند حمله زمینی بکنند
وظیفه ما چیست؟

 ما در مقابل باید چه کار بکنیم؟
صحرای به  غزّه  اهل  اجباری  کوچ  دنبال  برنامه ها  این  در   1.دشمن 
 سیناست.یکی از راه حل ها مقابل اینها دیپلماسی مقاومت است که آقای
 امیرعبداللهیان انجام داد و شنیدید مصری ها هم گذرگاه رفح را بستند و
 اجازه نمی دهند که مردم غزّه به سینا منتقل شوند، علتش هم همراهی
 با مقاومت نیست چون اینها در آینده انتخابات ریاست جمهوری دارند،
 مشکلات داخلی دارند نمی خواهند تجربه مهاجران سوریه به سمت ترکیه
 و جاهای دیگر در صحرای سینا تکرار شود و این اجازه را نمی دهند کوچ
 اجباری اتفاق نمی افتد. اینها گفتند از شمال به جنوب غزّه بروید ما با
 شما کاری نداریم و همان جنوب غزّه را بمب باران کردند. راه حل فشار
 بین المللی دیپلماسی، فشار افکار عمومی، فریاد خشم گسترده محکوم
 کردن حقوقی اخلاقی وجدانی فقهی و ایجاد انسجام بین المللی برای اینکه
 نتانیاهو و تیم جنگی او به عنوان جنایتکار جنگی مثل بوسنی هرزگوین و
 جنایتکاران بوسنی هرزگوین محاکمه شوند. صدای مدعیان حقوق بشر هم
 باید اینجا دربیاید، چهار تا کشور اروپایی با آمریکا تمام قد از جنایت های رژیم
 صهیونیستی دارند حمایت می کنند برخلاف همه کنوانسیون های بین المللی

 و برخلاف حقوق بشردوستانه و برخلاف چهار کنوانسیون ژنو بنابراین یکی
 از برنامه های دشمن کوچ اجباری اهل غزه هست. آیا این کوچ اجباری
 اتفاق می افتد؟ پاسخ: هرگز کوچ اجباری اتفاق نمی افتد و برنامه ما جلوگیری

.از کوچ اجباری است
 2. برنامه دوم جلوگیری از فاجعه انسانی است با اینکه فاجعه انسانی دل هر
 انسان باوجدان و آزاده ای را به درد می آورد اما باز هم می شود جلوگیری کرد
 از این فاجعه انسانی با حضور بهنگام و به اندازه جبهه مقاومت هم در لبنان

.و هم در فلسطین و ابتکار عمل دست جبهه مقاومت هست
 3. کار سومی که دشمن دنبال آن است ترمیم شکست است، این تحقیر
 تاریخی هفتاد و پنج ساله را می خواهد جبران کند، با این جنایت ها که
 جبران نمی شود، می خواهد با شهید کردن فرماندهان حماس پیروزی
 نسبی مثلًا بدست بیاورد که تا حالا به هیچ کدام از اهدافشان دست پیدا
 نکردند و اینها شروع کردند به شایعه سازی و دروغ پردازی و جلوگیری از

 .ترمیم شکست سنگین، این هم باید در برنامه ما باشد
 4. برنامه بعدی، تبیین جهاد دفاعی است. آنچه که شما دیدید این تابلوی
 جنایت های رژیم صهیونیستی هفتاد و پنج سال است که دارد تکرار می شود
 به شعاع های گوناگون، منتها  الان جریان غزّه دیگر با این فضای مجازی
 و ماهواره ها جهانی شد و همه دارند حقیقت وحشیانه رژیم صهیونیستی را
 با چشم می بینند و این باید بیشتر بحث شود در مورد جهاد دفاعی و اینکه
 فلسطین جزو دارالاسلام است و از لحاظ حقوقی و فقهی لازم است جهاد

.دفاعی تبیین بشود
امنیتی دشمن از مراقبت  امنیتی است منظور   5. مسئله بعدی مراقبت 
 شکست خورده نمی تواند مقابله نظامی با ایران اسلامی بکند مثلًا جنگ
 بکند چون می داند خیلی سخت برایش تمام می شود و ضربه سنگینی
 خواهد خورد به جای این تلاش می کند که ضربه های امنیتی بکند مثل
 ترور، ایجاد انفجار، تحریم خائنان به ایران و مزدوران صهیونیست که یک
 جایی سر و صدایی راه بیندازند اینجا مراقبت های امنیتی لازم است و در

.مراقبت های امنیتی امنیت را حفظ بکنیم
 6. بحث بعدی بسیج ظرفیت های ملی را ما باید برای فلسطین بکنیم
 ظرفیت های تبلیغی مالی حوزوی ظرفیت های مربوط به اتحاد بین مسلمین
 همانطور که رهبر معظم انقلاب فرمودند فلسطین الان مظهر قدرت اسلام
 است علیرغم اینکه حادثه خیلی سخت است اما آورده برای اسلام دارد
 قطعاً این آورده برای ایران مقتدر و یکپارچه هم آورده داخلی خواهد داشت
 انشالل افکار عمومی علیه اینها شروع خواهد شد و إن شاءالل منجر می شود
 به تحقق آیه شریفه یُخْرِبوُنَ بیُُوتَهُمْ بأِیَْدِیهِمْ وَ أیَْدِی المُْؤْمِنیِنَ تحرّکات
همه در  است  گسترده ای  بسیار  تحرکات  بحمدلل  اسلامی   جمهوری 
 عرصه ها و قرارگاه هایی برای این کار تشکیل شده و هوشمندانه در چند
 نوبت جلسه می گیرند و تصمیم های لازم و بهنگام را هم می گیرند منتها
 ما اینجا در داخل حوزه باید هوشمندانه در صحنه حضور پیدا بکنیم و اجازه
 ندهیم بعضی با همین لباس با همین عمامه به جای کمک به مردم غزّه در
 میدان رژیم صهیونیستی قدم بردارند و حرف بزنند که متأسفانه نغمه های

.شومی هم شنیده می شود
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